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Kővér László úrna k

az Országgy űlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok intézni а Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mintatárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Milyen célt szolgád majd а 26 db újonnan beszerezni tervezett, többségében felso-kőzép kategóriába sorolt
személygépjárműt”

címmel.

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Asszony !

А Közbeszerzési és Ellátási Főigazgatóságról 53/2011 . (III. 31 .) Korm. rendelet 2 . § (1) bekezdése szerint а
Közbeszerzési és Ellátási F ő igazgatóság „a nemzeti fejlesztési miniszter (a továbbiakban : miniszter) irányítása
alá tartozó, ö пйllбап működő és guхд.11л dó költségvetési mm ”

А Fő igazgatóság 2013 .12 .04-én, а Közbeszerzési Értesítő 2013 /143 számában ajánlati felhívást te tt közzé
„személygépjármű beszerzés” tárgyában, az alábbi összetétel szerint:

„- 9 db felső-közép, 8. kategóriájú, öszkerékhajtású, automataváltós, 4 ajtós személygépjárm ű + 1
db opció : azonos típusú és felszereltségű gépkocsi kombi karosszёriaval (kategória
besorolástól függetlenül),

- 5 db felső-közép, 8. kategóriájú еlsőkerékhajtású, maпшílis váltós, 4 ajtós személygépjárm й
- 10 db felső-közép, 7. kategóriájú első kerékhajtású, maпий1is váltós, Sajtós személygépjármű,
- 2 db 4. kategóriájú egyterű öszkerékhajtású, automataváltós, 4 vagy Sajtós személygépjárm ű. "

А fentiekre való tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Asszonyt, hogy а beszerzésre а 2013-as, avagy а 2014-es
költségvetés biztosítja-e а fedezetet? Kérem egyúttal arra is, hogy pontosan szíveskedjen megjelölni azt а
költségvetési sort, vagy sorokat, amely (ek)еt а beszerzés terhel.

Mindezzel összefüggésben kérem Tisztelt Miniszter Asszonyt, jelölje meg, hogy az államapparátus mely szerve i
kezdeményezték а beszerzéseket, illetve azt is, hogy а beszerezni tervezett gépjárművek hol állnak maj d
használatban.

Szíves válaszát várom, melyet el őre is köszönök!

Budapest, 2013 . december " e2"-
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